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1.  Er wordt gesteld dat het aantal buitenlandse werknemers komende jaren gaat stijgen. Is 

dit alleen op basis van het rapport vanuit de industrie, of hebben wij dat ook in ons 

eigen beleid staan? Zo ja, waar? 

antwoord  Deze cijfers blijken zowel uit het Sweco rapport als uit het onderzoeksrapport van 

Decisio van 6 mei 2022, waar ook naar wordt verwezen in het rapport. In ons huidige 

beleid wordt dit ook benoemd en wordt verwezen naar de volgende rapporten: ‘Rapport 

Huisvesting van buitenlandse werknemers in Medemblik van Rigo Research en Advies, 10 

september 2019’ en ‘Arbeidsmigranten in West-Friesland van Decisio, 22 maart 2020’. 

2. Waarom zijn de terreinen die nu in beeld zijn wel geschikt voor arbeidsmigranten maar 

kunnen we er geen woonwijk bouwen? Gelden ruimtelijke overwegingen zoals we die 

bijv bij de verkenning uitbreiding Wognum hebben gehoord, nu opeens niet meer? 

Antwoord De huisvestingslocaties zijn van tijdelijke aard. In het Sweco rapport is een 

afwegingskader gehanteerd waarin aan de hand van verschillende afwegingscriteria 

gescoord is op geschiktheid van locaties. Deze criteria zijn gebaseerd op huisvesting 

voor buitenlandse werknemers en dus niet direct toepasbaar op andere woonvormen. 

Bij deze initiatieven toetsen we net als bij woningbouwlocaties aan een goede 

ruimtelijke ordening. 

 


